
Bilaga 4. Yttrande från Natur- och trafiknämnden 

 

Från: Natur <natur@nacka.se> 

Skickat: den 15 april 2020 12:21  

Till: Miljöenheten <miljoenheten@nacka.se>; Natur <natur@nacka.se> 

Ämne: Sv: Ärende M-2020-675 - Remiss  

 

Hej!  

Vi har sett förslaget och bedömer att det till är positivt ur ett rekreationsperspektiv för området. Det 
finns en del lundflora på platsen, men inga skyddade arter vad vi känner till och eftersom det finns 
lite likartade miljöer i reservatet är troligtvis påverkan på naturvärden relativt begränsad.  

Vänliga hälsningar  

Viveca Jansson  

Kommunekolog Nacka kommun,  

Enheten för Drift – offentlig utemiljö  

_________________________________________  

TEL 087188127 


